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Zápis z valné hromady  
FK Uhlířské Janovice, z.s. 

 
 
Datum konání: 22. 10. 2021 od 18.00 
Místo konání:  Restaurace Na Hřišti, Sportovní ul. 1, 285 04 Uhlířské Janovice 
 
 
Přítomní členové vedení klubu: 
 
Výkonný výbor:  Josef Hrabánek – předseda klubu, Jana Černíková, Miroslav Javůrek, 

Aleš Přibyl, Radek Förster, Jiří Vokřál 
Kontrolní komise:  Michaela Semíková, Lenka Přibylová, Martin Stoupa 
 
 
Celkem přítomno: 31 členů s právem hlasovat  – to představuje 28 % z celkového počtu 

členů FKUJ 
 
Program: 
 

1. Úvod 
2. Zpráva o činnosti klubu 
3. Zpráva o hospodaření za rok 2020 
4. Zpráva kontrolní komise – schválení účetní závěrky FK 
5. Schválení nových členů VV 
6. Schválení investičního záměru na výstavbu nádrže a nových kabin pro rozhodčí a 

2 mužstva 
7. Navýšení členských příspěvků pro rok 2022 
8. Usnesení a závěr 

 
1. Úvod 

Předseda klubu, Josef Hrabánek, na úvod přivítal účastníky valné hromady. Bohužel 
pracovní povinnost nedovolili účast zástupcům města, kteří byli pozváni. 

Vzhledem k tomu, že 15 minut po plánovaném zahájení valné hromady nebyla přítomna 
nadpoloviční většina členů FKUJ, prohlásil předseda, v souladu s odstavcem 2.7., článku III 
stanov FK Uhlířské Janovice, z.s., valnou hromadu jako usnášeníschopnou v počtu 
přítomných. 

Přítomní byli poté seznámeni s programem valné hromady, který se změnil a také byl 
účastníky schválen. Protože nebyly žádné připomínky ani návrhy, jednání valné hromady 
bylo zahájeno. 
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1.1. Hlasování č. 1 

„Valná hromada FK Uhlířské Janovice schvaluje změnu programu valné hromady 
konané dne 22.10.2021“ 

 
Pro: 31 Proti: 0 Zdržel se: 0  

Výsledek hlasování: SCHVÁLENO 

 

2. Zpráva o činnosti klubu 
 
Josef Hrabánek informoval členy o vývoji ve vedení a organizaci klubu v roce 2020 a 

2021. Tato sezóna byla bohužel velmi ovlivněna protiepidemiologickými opatřeními. Poté 
předal slovo Aleši Přibylovi, který shrnul práci výkonného výboru, poděkování patří členům 
za podporu při pořadatelské službě, zejména na mistrovském utkání proti Červeným 
Janovicím, kdy byla účast cca 400 diváku. Další poděkování patřilo Lence Přibylové za 
konsolidaci členské základny, která byla hlavním cílem výkonného výboru. Dále byla 
představena členská základna klubu. V základně FKUJ chybí momentálně Dorost, který je 
přechodně spojen s SK Suchdol.  

Valná hromada byla informována o odstoupení některých členů (Šárka Břečková, Jan 
Soudek, Oldřich Marek) a také byly představeni noví členové VV – Jiří Vokřál, Jana Černíková, 
Jan Soudek (který byl znovu přizván do VV). 

Loňská valná hromada nebyla uskutečněna zejména kvůli vládním opatřením proti Covidu. 

V další části Aleš Přibyl shrnul sportovní činnost jednotlivých mužstev s tím, že 
jménem klubu vyjádřil velký dík, hráčům, trenérům, vedoucím mužstev ale také rodičům, 
kteří se v mládežnických kategoriích významně podílí na organizaci zápasů a zajišťují 
bezplatně dopravu na venkovní utkání a turnaje. Vládní opatření se samozřejmě promítla i 
do sportovních výsledků, kdy byla zrušena jarní část ročníku 2020/2021 

Aleš Přibyl také zmínil změnu správce hřiště. Pan Litterbach ukončil činnost v roce 2020 a 
novým správcem se stal od 1.7.2021 Jaromír Kozlík. 

Valná hromada byla informována o realizovaných investicích za rok 2020 a 2021 
zejména o nových síťových zábranách a revitalizaci hřiště (závěrečná zpráva o realizace 
projektu opravy zábran a plotu je uvedena v příloze č. 4 tohoto zápisu). Poděkování členům 
za pomoc při realizaci zábran a také poděkování Oldřichu Markovi za práci spojenou 
s revitalizací hřiště. 

Petr Kalous vznesl dotaz týkající se sloupu se světlem u hlavního hřiště, upozornil na 
nebezpečí jeho možného zřícení. VV se bude tento bod projednávat na nejbližší schůzi VV. 
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Kompletní zpráva o činnosti klubu je uvedena v příloze č. 1 tohoto zápisu. 

3. Zpráva o hospodaření za rok 2020 

 
Poté se opět ujal slova Josef Hrabánek a seznámil valnou hromadu s hospodařením 

spolku v roce 2020 a 2021 Okomentoval základní položky finančních výkazů k 31. 12. 2020 a 
také vývoj nákladů a výnosů v letech 2011-2020. Plánované náklady byl překročeny a 
výsledek hospodaření byl uzavřen ztrátou.  
Valná hromada byla seznámena s plánovaným rozpočtem, který je z velké části složen 
z dotací a sponzorských darů, ale náklady se bohužel stále zvyšují. 
Poděkování všem sponzorům a Lence Přibylové za důsledné vybírání členských příspěvků. 
Podrobná zpráva o hospodaření FK Uhlířské Janovice, včetně výkazů rozvahy a výsledovky ve 
struktuře státních výkazů, je uvedena v příloze č. 2 tohoto zápisu. 
 
 
 
4. Zpráva kontrolní komise 

Dne 22. 1. 2021 byla kontrolní komisí ve složení Lenka Přibylová, Michaela Semíková a 
Martin Stoupa provedena kontrola účetnictví za rok 2020. Zkontrolovány byly přijaté a 
vydané faktury, pokladní doklady, výpisy z účtu, účetní závěrka, sponzorské dary, přestupy 
hráčů, účetní dokumenty, výběr členských příspěvků. 
 
Kontrolní komise neshledala v systému žádné nesrovnalosti. Účetnictví je vedeno přehledně 
a srozumitelně. 
 
Zpráva kontrolní komise je uvedena v příloze č. 3 tohoto zápisu a originál je uložen u výkazů 
účetní závěrky za rok 2020. 
 
4.1. Hlasování č. 2 

Po podrobném představení výsledků hospodaření za rok 2020, rozpočtu 2021 a 
přednesení zprávy kontrolní komise proběhlo hlasování o schválení těchto bodů: 

„Valná hromada FK Uhlířské Janovice schvaluje hospodaření spolku za rok 2020, 
rozpočet na rok 2021 a zprávu kontrolní komise ze dne 22. 1. 2021.“ 

Pro: 31 Proti: 0 Zdržel se: 0  

Výsledek hlasování: SCHVÁLENO 
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5. Schválení nových členů VV 

Josef Hrabánek představil návrh nového složení VV od 22.10.2021: 

Předseda:  Josef Hrabánek 

Sekretář:  Jana Černíková 

Členové VV:  Aleš Přibyl 

  Miroslav Javůrek 

  Radek Förster 

  Jiří Vokřál 

  Jan Soudek 

5.1.  Hlasování č. 3 

„Valná hromada FK Uhlířské Janovice schvaluje nové složení VV platné od 22.10.2021“ 

Pro: 31 Proti: 0 Zdržel se: 0  

Výsledek hlasování: SCHVÁLENO 

 

 

6. Schválení investičního záměru na výstavbu nádrže a nových kabin pro 
rozhodčí a 2 mužstva 

Valné hromadě byl představen podrobně záměr výstavby, zejména technické 
provedení.  Josef Hrabánek informoval o plánovaných investicích na tuto výstavbu. 
Grafické zpracování a rozpočet investičního záměru je uveden v příloze č. 5 tohoto 
zápisu. 

Petr Kalous vznesl námitku na vysoké pořizovací náklady, ale záměr podporuje. Josef 
Hrabánek vysvětlil postup při získání dotace na tuto výstavbu do výše 70 % investičního 
záměru, 30 % musí investovat klub. Investici lze rozfázovat do několika etap. V současné 
chvíli je vystaveno stavební povolení, což je první podmínka při získávání dotace. 
Poděkování Josefu Hrabánkovi za půjčku FKUJ, kterou poskytl. 
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6.1 Hlasování č. 4 

„Valná hromada FK Uhlířské Janovice schvaluje výkonnému výboru pokračovat 
v investičním záměru na výstavbu nádrže a nových kabin pro rozhodčí a 2 mužstva.“ 

Pro: 29 Proti: 0 Zdržel se: 2  

Výsledek hlasování: SCHVÁLENO 

 

7. Navýšení členských příspěvků pro rok 2022 

V důsledku růstu provozních nákladů klubu (energie, voda) se výkonný výbor rozhodl 
navýšit členské příspěvky dle připojené tabulky a také zrušit slevu pro 2 a více členů 
z jedné rodiny v mládežnických kategoriích. 

Návrh nové výše členských příspěvků od roku 2022: 

Kategorie členství Roční členský příspěvek Poznámka  

mládež do 19 let (aktivní sportovec) 1.600,- Kč včetně poplatku 100,- FAČR 

dospělí nad 19 let (aktivní sportovec)     3.200,- Kč * včetně poplatku 200,- FAČR 

ostatní členové bez rozdílu věku 500,- Kč * 
 

 
7.1. Hlasování č. 5 

„Valná hromada FK Uhlířské Janovice schvaluje navýšení členských příspěvků 
s platností od 1.1.2022“ 

Pro: 26 Proti: 0 Zdržel se: 5  

Výsledek hlasování: SCHVÁLENO 

 

 

  



-6- 
 

 
8. Diskuse 

Martin Svoboda vznesl námitku na náklady spojené se zapůjčením sekačky, podle něj 
jsou náklady vysoké. 

Slovo si vzal Miroslav Javůrek a vysvětlil důvody nájmu sekačky a také postupy údržby 
trávníku na hlavním a tréninkovém hřišti. Další se ujal slova Oldřich Marek a představil celý 
průběh revitalizace trávníku a tím také odpověděl na vznesený dotaz.  

Další dotaz směřoval na dopravu a cesty hráčů A-týmu na mistrovská utkání. Výkonný výbor 
provede poptávku na autobus pro 30 lidí. 
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9. Usnesení a závěr 

Hlasování o usnesení valné hromady FK Uhlířské Janovice, z.s.: 
 
- Valná hromada FK Uhlířské Janovice schvaluje hospodaření spolku za rok 2020 a zprávu 

kontrolní komise ze dne 22. 1. 2021. 

- Valná hromada FK Uhlířské Janovice schvaluje doplnění nových členů VV. 

- Valná hromada FK Uhlířské Janovice schvaluje rozhodnutí o investičním záměru. 

- Valná hromada FK Uhlířské Janovice schvaluje rozhodnutí o navýšení členských 
příspěvků. 

 
Pro: 31 Proti: 0 Zdržel se: 0  

Výsledek hlasování: SCHVÁLENO 

 

Předseda Josef Hrabánek poděkoval za účast a ukončil valnou hromadu. 
 
 
 
 
 
 
 

V Uhlířských Janovicích dne 22. 10. 2021 
 
 
 
…………………………………………………………… 
       Josef Hrabánek, předseda            

 
Zapsal: Josef Hrabánek, Jana Černíková 
 
Přílohy: 

Příloha č. 1  Zpráva o činnosti FK Uhlířské Janovice, z.s. za rok 2020 
Příloha č. 2  Zpráva o hospodaření FK Uhlířské Janovice, z.s. za rok 2020 
Příloha č. 3  Zpráva kontrolní komise 
Příloha č. 4  Zpráva o realizace projektu opravy zábran a plotu 
Příloha č. 5  Návrh investiční záměru – grafická zpracování a rozpočet investičního záměru 
  
 


